
Protokoll årsmøte Årstad Arbeidersamfunn 2022 

1) Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent. 

2) Konstituering 

Ordstyrer: Benjamin Jakobsen - valgt 

Referent: Djani Behram - valgt 

Årsmøteprotkollunderskrivere: Hilde Kalleklev og Alexander Svendsen - valgt 

3) Innledning av Bergens ordfører Rune Bakervik 

Flott innledning av ordfører Rune Bakervik. Når det kommer til Årstad bydel satte han fokus 

på blant annet følgende: 

- Kronstad oppveksttun fullføres 2022 

- Områdesatsningen i Årstad 

- Bybanen til Fyllingsdalen 

- Mindebyen 

- Levende og grønt Årstad 

- Utviklingen og deponiet på Slettebakken 

4) Politisk debatt (inkludert innsendte politiske forslag) 

God politisk debatt der flere tok ordet. 

5) Behandling av politiske forslag 

17-18 personer hadde stemmerett. 

- Forslag 1, Polen – Norges moral og plikt som menneskerettighetsforkjempere: Vedtatt mot 

7 stemmer. 

- Forslag 2, Bergen kommune kan gjøre den fremtidige Mindebyen enda bedre: Vedtatt mot 2 

stemmer. 

- Forslag 3, Statlige aktørers rolle i fortettingspolitikken: Vedtatt enstemmig. 



- Forslag 4, Bedre markering av offentlig ansvar i arealplanleggingen: Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 5, Bobil: Vedtatt mot 1 stemme. 

- Forslag 6, Vinterberedskap: Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 7, Byutvikling og eiendom: Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 8, Obligatorisk ID-merking av familiedyr: Trukket av forslagsstiller til fordel for 

endringsforslaget til Victoria Emilie Johannessen. 

- Forslag 9, Obligatorisk kastrering av katt og kanin: Trukket av forslagsstiller til fordel for 

endringsforslaget til Victoria Emilie Johannessen. 

- Forslag 10, Strømpriser: Avvist med 15 stemmer. 

-  Forslag 11, TILTAK FOR BEDRET LOKALTRAFIKK OG UNIVERSELL 

TILGJENGELIGHET PÅ KRONSTAD, ÅRSTAD BYDEL: Vedtatt mot 5 stemmer. 

- Forslag 12, Årstad Bydel Treplan: Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 13, E39 i Tunnel under Danmarksplass: Vedtatt mot 1 stemme. 

- Forslag 14, Clementsgaard Sikring Restareal området rundt Clementsgaard som offentlig 

tilgjengelig friområde: Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 15, Krohnsminde Idrettsplass – ‘’Etterlysing’’ oppusting nytt Idrettsbygg mm: 

Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 16, Folkehelseoversikt Levekår og Helse (Levekårsundersøkelsen) – Årstad Bydel 

Tiltak mot Lav score sone Slettebakken, Solheim Nord og Sør: Vedtatt mot 1 stemme. 

- Forslag 17, Idrettspolitikk : Vedtatt enstemmig. 

- Forslag 18, Idrettspolitikk: Vedtatt enstemmig. 

- Endringsforslag 1, Polen: Avvist enstemmig.  

- Endringsforslag 2, Dyrevelferd: Vedtatt enstemmig, med et endringsforslag, nemlig endre 

‘’løsdyr’’ til ‘’hjemløse familiedyr.’’ 

Styret har fått fullmakt til å gjennomføre nødvendige redaksjonelle endringer før de vedtatte 

politiske forslagene oversendes til årsmøtet i Arbeiderpartiet i Bergen. 

 



6) Årsberetning 

- Leder la frem årsberetningen. 

- Det ble etterspurt å legge ut årsmøteprotokollen fra årsmøtet 2021 på nettsiden til Årstad 

Arbeidersamfunn.  

- Samtidig ønsket medlemmene at man i neste årsberetning skulle gå nærmere inn i de 

politiske sakene laget har fått vedtatt og jobbet med i løpet av året. 

- Det ble poengtert at økningen av medlemstallet skyldes at laget tiltrekker seg både nye og 

eksisterende medlemmer. 

Årsberetningen ble vedtatt enstemmig.  

7) Økonomi 

- Kasserer la frem regnskap og budsjett. 

- Kasserer påpeker at vi ikke har fått medlemsinntektene for 2021. Vi vil heller ikke få dem 

for 2022. Medlemsinntektene har blitt inndratt av Arbeiderpartiet sentralt, fordi vi skylder, 

ifølge dem, penger for valgkampmateriell laget tidligere har bestilt. Årstad Arbeidersamfunn 

skylder fortsatt 12 909 kroner. Dette fikk kasserer og leder vite 5. januar, altså en uke før 

årsmøtet. Problemet er at Arbeiderpartiet sentralt ikke har klart å dokumentere hva vi skylder 

penger for. Hele årsmøtet har likevel gitt sin støtte om at styret bør gjøre sitt beste for å 

komme til bunns i denne saken gjerne i samarbeid med Arbeiderpartiet i Bergen og Vestland 

Arbeiderparti. Hvis ikke Arbeiderpartiet sentralt klarer å dokumentere hva vi skylder penger 

for, skal målet være at de skal betale tilbake hver eneste krone de har tatt fra laget i løpet av 

2021 og 2022. Frem til det nye styret har kommet til bunns i saken, er man dessverre nødt til å 

begrense pengebruken.  

Regnskap og budsjett ble godkjent av årsmøtet.  

8) Valg 

Følgende styre for Årstad Arbeidersamfunn ble valgt:  

Leder: Djani Behram – valgt 

Nestleder: Regine Olsen-Hagen – valgt 

Kasserer: Christoffer Heggholmen – valgt 



Kvinnekontakt: Solveig Grepperud – valgt 

Medlemsansvarlig: Johannes Myklebust Bysheim – valgt 

Styremedlem: Victoria Johannessen – valgt 

Styremedlem: Håkon Vegrim – valgt 

Styremedlem: Joril Christensen – valgt 

Styremedlem: Kenneth Rasmussen – valgt 

Vara: Hilde Kalleklev – valgt 

Vara: Hans-Jacob Roald – valgt 

Vara: Therese Bessesen – valgt 

Vara: Kristian Borgen Lonebotnen – valgt 

I tillegg skal styret ha en AUF-representant, som velges av styret. 

Følgende representantskapsliste for Arbeiderpartiet i Bergen ble valgt: 

1. Djani Behram 

2. Regine Olsen-Hagen 

3. Christoffer Heggholmen 

4. Solveig Grepperud 

5. Johannes Myklebust Bysheim 

6. Victoria Johannessen 

7. Håkon Vegrim 

8. Joril Christensen 

9. Kenneth Rasmussen 

10. Hilde Kalleklev 

11. Hans-Jacob Roald 

12. Therese Bessesen 



13. Kristian Borgen Lonebotnen 

14. Ingibjørg Jonsdottir 

15. Alexander Svendsen 

16. Lubna Jaffery 

17. Abdullahi Ibrahim 

18. Mariana Rød 

19. Pål Hafstad Thorsen 

Følgende representantskapsliste for Vestland Arbeiderparti ble valgt: 

1. Djani Behram 

2. Regine Olsen-Hagen 

3. Christoffer Heggholmen 

4. Solveig Grepperud 

Følgende valgkomite for 2023 ble valgt: 

Leder: Lubna Jaffery 

Medlem: Pål Hafstad Thorsen 

Medlem: Alexander Svendsen 

9) Avslutning 

Leder avholdt avsluttende tale. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmøteprotkollunderskrifter 

Hilde Kalleklev: Jeg Hilde Kalleklev underskriver denne protokollen 17.01.2022. 

Alexander Sæbøe Svendsen: Jeg Alexander Sæbøe Svendsen underskriver denne protokollen 

17.01.2022.  

 


